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Verslag Algemene ledenvergadering (ALV) van  

25 oktober 2023 in De Windwijzer 
 

1. Opening en presentatie nieuwe Dagelijks Bestuur 

Joop Eigenraam heet iedereen welkom. Vanuit het bestuur en ondersteuning van de 

Huurdersraad zijn verder aanwezig: Rob van der Knaap, Hanneke Brinkman, Els van Dijk, 

Ayse Kirkar, Osman Kirkar, Rico Berveling en Antoinette Rijntalder. We zijn blij dat we ook 

twee stagiairs hebben: Amina Hanif en Anita Zonneveld. Afwezig zijn Arie-Jan de Boer, Hans 

de Groot en Dick Feikens.  

Barbara van Steen stelt straks ongeveer 15 medewerkers van Waterweg Wonen voor. Ook 

twee leden van de Raad van Commissarissen van Waterweg Wonen zouden aanwezig zijn. 

→ Sigrid Pikker en Gerard Kohsiek sloten later aan.  

Joop vraagt de medewerking aan iedereen om het officiële gedeelte van de ALV zo kort 

mogelijk te houden, zodat er meer tijd is voor de gespreksrondes met Waterweg Wonen.  
 

2. Korte presentatie Huurdersraad 

De presentatie start met de korte animatie die we een paar geleden hebben maken. Die is te 

vinden op de website van de Huurdersraad. Rob van der Knaap vult aan dat alle huurders 

van Waterweg Wonen lid zijn van de Huurdersraad en dat het altijd mogelijk is om je aan te 

melden voor deelname aan het bestuur of werkgroepen.  

 

3. Verslag vorige ledenvergadering 
 

Vooraf kregen we aantal vragen op het verslag van de ALV van 19 april 2023. Een deel van 

de vragen is al per mail beantwoord of aan deze mensen is gevraagd hun vragen vooral te 

stellen in de gespreksrondes met de medewerkers van Waterweg Wonen.  

Tekst:  

• Blz. 4 onder het kopje Andere vragen, 2e aandachtsbolletje: de eerste zin moet beginnen 
met: ‘Hoe staat het met de voortgang……. 

• Blz. 5, 5e aandachtsbolletje: de zin ‘Woningen ……norm’ halen we uit het verslag. Deze 
informatie klopt niet.  
 

Met deze wijzigingen gaat de vergadering akkoord met het verslag.  
 
 

4. Werkplan en begroting 2024 

Werkplan: Afgelopen zomer volgde de Huurdersraad een cursus waarin het onder andere 

ging over de geschiedenis van de volkshuisvesting, nieuwe wetgeving en teambuiding. De 
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Huurdersraad kwam toen ook tot een vernieuwde missie. De kernwoorden hierin zijn: 

stabiliteit, woonzekerheid en serieus nemen. 

Uit de zaal komen de volgende vragen/opmerkingen op het werkplan:  

• Blz. 6: Geen huurverhoging, maar huurbevriezing. Hoe realistisch/populistisch is deze 

uitspraak? → Dit gaan we in de overleggen met Waterweg Wonen niet realiseren. Wat  

wat nu bekend is, een verhoging van 5,1% zal voor veel huurders een te grote opgave 

betekenen. We gaan zoals elk jaar in onderhandeling met Waterweg Wonen over de 

huurverhoging.  

• Blz. 5: samenwerkingsovereenkomst/positie huurders in gemengde complexen: een 

bewoner van zo’n complex (huur- en koopwoningen in één gebouw) geeft aan dat 

huurders moeilijk kunnen overleggen met Waterweg Wonen. Er zit ook weinig schot in 

wat hierover in vorige ledenvergaderingen is afgesproken. Een medewerker van 

Waterweg Wonen antwoordt dat huurders zelf een huurderscommissie mogen starten. 

Deze huurder heeft dit een aantal jaar geleden geprobeerd, maar kreeg toen geen 

toestemming van de woningcorporatie.  

Bestuurslid van de Huurdersraad, Hans de Groot, heeft onlangs een bewonerscommissie 

in de Marnixflat opgericht. Hij wil ermee aan de slag om zijn kennis te delen over het 

oprichten van een commissie. Twee andere bewoners van een gemengd complex 

beamen de lastige positie van huurders in een gemengd complex.  

• Blz.1: Serieus nemen/gehoord worden: een bewoner van De Wetering stelt aan de orde 

dat hij al jaren aandacht voor de situatie daar, maar hij voelt zich niet gehoord. Het gaat 

volgens hem hard achteruit in De Wetering. Hij heeft ook gebruik gemaakt van het 

spreekrecht bij de gemeenteraad → advies om zijn zorgen zo dadelijk vooral in te 

brengen in de gespreksrondes met Waterweg Wonen.  

 

Begroting: Het bedrag is flink hoger dan vorig jaar. De Huurdersraad houdt in het bedrag 

onder andere rekening met de stijging van prijzen, uitbreiding van het aantal vrijwilligers in 

het bestuur en werkgroepen – en daarmee een hoger bedrag aan vrijwilligersvergoedingen 

en cursussen - en de aanschaf van nieuwe kantoorapparatuur en mogelijke inhuur van 

expertise. Verder was de begroting over 2023 lager dan die over 2022. Daardoor is het 

verschil tussen de begroting van 2023 en 2024 ook groter. In de praktijk geeft de 

Huurdersraad het begrote bedrag nooit in zijn geheel uit. Het bedrag dat overblijft hoeft niet 

te worden teruggestort. Zodra nodig, vragen we aan de woningcorporatie een aanvulling op 

het saldo. Dit verloopt soepel. De kosten van de Huurdersraad worden betaald uit de 

huurpenningen.  

De vergadering gaat vervolgens akkoord met het werkplan en de begroting 2024.   
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Introductie medewerkers Waterweg Wonen, toelichting 

gespreksrondes en verdeling over de tafels.  

Barbara van Steen, manager Wonen bij de woningcorporatie stelt de aanwezige 

medewerkers voor. In verschillende ruimtes kunnen huurders en medewerkers met elkaar in 

gesprek. Ook de twee leden van de RvC sloten aan bij de tafels. Er zijn de volgende tafels:  

Tafel Onderhoud/Duurzaamheid 

Joost van den Bergh  - teamleider service & onderhoud 

Ruud Kuiters   - projectleider planmatig onderhoud 

Wilfred Gerritse   - teamleider techniek  

 

Tafel Leefbaarheid 1 :  

Mohammed Aoulad Si Ahmed - wijkconsulent Holy 

Solange van Eijsden   - buurtbeheerder Westwijk/Indische Buurt 

Benjamin Dijkhuizen  - gebiedscoördinator Westwijk/Centrum/VOP/Oostwijk 

 

Tafel Leefbaarheid 2 :   

Guido Hoogsteder  - buurtbeheerder Centrum/VOP/Oostwijk  

Marcia Botterman  - wijkconsulent Babberspolder/Ambacht 

 

Tafel Dienstverlening:   

Nora van Buuringen  - teamleider klantcontact 

Petra Kloppers  - klachtencoördinator 

 

Tafel Communicatie, Financiën en P&O 

Bianca Bakvis   - strategisch communicatieadviseur 

Manon Barten   - strategisch P&O adviseur 

Peter Heerens   - teamleider informatiemanagement & control 

 

Tafel Wonen, Welzijn en Zorg 

Ingrid Aaldijk  - beleidsadviseur Vastgoed 

Anke Doomen  - beleidsadviseur Wonen 

 

Verder is aanwezig Anita Nooteboom, secretaresse afdeling Wonen.  

 

Korte terugkoppeling 

In het algemeen kwamen er aan de tafels goede gesprekken op gang. Een aantal huurders 

kon ook 1 op 1 even in gesprek met een medewerker over individuele vragen. Soms zijn 

vervolgafspraken gemaakt. Voor de tafel onderhoud/duurzaamheid was veel belangstelling.  
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Wat kwam er zoal aan de orde in de gesprekken:  

• Schoonmaak in complex gebeurt niet volgens het programma. Bewoners willen het zelf 

oppakken.  

• Vragen over planmatig onderhoud. 

• Mijn complex heeft een bepaald energielabel, wat is het plan daarmee? 

• Bewoners uit de MUWI willen zekerheid over sloop/renovatie van hun woningen; en 

huurbevriezing.  

• Veel onvrede over de communicatie rondom MUWI. Met veel bombarie is er een aftrap 

gegeven, maar nu is het al een hele tijd stil.  

• Beleid rond duurzaamheid toegelicht. Bewoners zijn erg betrokken. Er kwamen ook 

specifieke vragen over complexen.  

• Zorgen over huurverhoging. 

Barbara van Steen bedankt alle aanwezigen voor hun inzet en inbreng en geeft aan dat 

Waterweg Wonen samen met de Huurdersraad afspreekt hoe zaken op te volgen.  

 

Sluiting en napraten 

Ook Joop Eigenraam bedankt alle aanwezigen. We zijn verrast door de opkomst, veel nieuwe 

mensen ontmoet. Van jong tot oud en met verschillende culturele achtergronden. Goed dat 

we elkaar zo in de ogen konden kijken. We gaan kijken hoe we dit meer kunnen 

organiseren. Een huurder merkt nog op dat hij de nieuwe directeur-bestuurder, Hans Kox,  

heeft gemist. Dit was een uitgelezen kans om kennis te maken. →Hans Kox had zich vlak 

voor de vergadering bij de Huurdersraad afgemeld. 

Vervolgens sluit Joop de bijeenkomst en wordt er nog flink nagepraat.  


